

新會商會中學

入學申請表 (中_____)

檔案編號：N-____/____/____

申請人資料

姓名(中文)：_____ 性別：_____ 男 / 女

(英文)：_____ 出生日期：_____

身份証號碼：_____

聯絡電話：_____ (住宅) _____ (手提)

住址：_____

電郵地址：_____

申請報讀本校原因：_____



監護人資料

姓名：_____ 與申請人關係：_____

聯絡電話：_____ (住宅) _____ (手提)

申請人學歷資料

年份	就讀學校名稱	年級	備註
至		至	*報讀中一學生請填上 中一派位証編號： _____
至		至	
至		至	

最近一次考試成績 (請附上成績表，離校証書及其他相關文件影印本)

年級：	英文	中文	數學	總平均分	名次/總人數	操行
上學期 / 下學期					/	

課外活動獎項

年份	獎項	主辦機構名稱

填表人簽署：_____

日期：_____

本欄由面試老師填寫 (四級制: A-B-C-D)

學業	操行	課外活動	面試表現	結果
				<input type="checkbox"/> 取錄 <input type="checkbox"/> 備取 <input type="checkbox"/> 不取錄
備註 <input type="checkbox"/> 新來港學童(非香港出生) (到港日期: _____) <input type="checkbox"/> 新來港學童(香港出生) <input type="checkbox"/> 香港居民				

面試老師：_____ 簽署：_____ 日期：_____

家長注意事項
Notice to Parents

- (1) 你在此表格所提供的個人資料，將用於入學申請事宜及其他與教育有關的用途。如你子女的入學申請不受接納，本校將在三個月內銷毀有關文件。
The Personal data provided by means of this form will be used for application for admission to this school and other education-related purposes. If your child's application is not successful, all related documents will be destroyed within 3 months.
- (2) 本校可能將收集所得的個人資料向其他政府部門或你的子女的原校披露，以便核實資料及作其他與教育有關的用途。
The personal data collected may also be disclosed to other Government departments and the previous school(s) of your child for verification of information and other education-related purposes.
- (3) 你必須在此表格提供有關的個人資料。倘若所提供的資料不充足，本校可能無法辦理有關申請。
The provision of the personal data by means of this form is obligatory. If you do not provide sufficient information, the school may not be able to process your application.
- (4) 根據《個人資料(私隱)條例》第 18 和 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，你有權更改或查詢所提供的個人資料。這包括要求提供此表格的複本。
You have a right of access and correction with respect to the personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.
- (5) 任何與所收集的個人資料有關的查詢，包括要求查閱和改正資料，應提交：
Enquiries concerning the personal data collected, including the making of access and corrections, should be addressed to :

新界屯門
良景邨
新會商會中學

San Wui Commercial Society Secondary School
Leung King Estate
Tuen Mun, N.T.